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Так сказав депутат обласної ради (БЮТ) Юрій Шляховий, відповідаючи на питання
інтернет-користувачів під час онлайн-конференції в ІА «Новини Полтавщини».
Розпочинаючи спілкування Юрій Шляховий зауважив, що участь в цій конференції
присвячена депутатській діяльності в теперішній каденції. «Щоб не порушувати закон про
місцеві вибори, я вимушений утриматись від коментарів щодо виборів», — додав депутат.
Нижче розміщуємо відповіді Юрія Шляхового на питання читачів сайту.
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